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BR.0012.21.2.2024, BR.0012.24.2.2024 

Protokół posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Gliwice kadencji 2024-2029 
w dniu 3 czerwca 2024 r., godz. 16.00 

Posiedzenie wspólne Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, Komisji Bezpieczeństwa  

i Ochrony Środowiska, Komisji Budżetu i Finansów, Komisji 
Dialogu Społecznego, Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji 
i Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski otworzył wspólne 
posiedzenie Komisji i powitał Radnych, Kierownictwo Miasta oraz przedstawicieli wydziałów 
i miejskich jednostek organizacyjnych. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni – członkowie Komisji Rewizyjnej oraz komisji stałych 
Rady Miasta, Prezydent Miasta Katarzyna Kuczyńska-Budka, Zastępca Prezydenta Miasta 
Jarosław Zięba, Zastępca Prezydenta Miasta Łukasz Gorczyński, Skarbnik Miasta Agnieszka 
Dylewska, Zastępca Skarbnika Miasta Agnieszka Michalska-Bury, Sekretarz Miasta Marta 
Tartanus-Oryszczak 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski stwierdził prawomocność 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej, której wszyscy członkowie są obecni na posiedzeniu 
i poprosił przewodniczących pozostałych Komisji o informację na temat kworum. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Alicja Mainusch-Buhl 
poinformowała, że wszyscy członkowie tej Komisji są obecni i stwierdziła wymagane 
kworum. 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Andrzej 
Chodorowski poinformował, że obecnych jest 5 członków Komisji i stwierdził wymagane 
kworum. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Krzysztof Kleczka poinformował, że 
obecnych jest 7 członków Komisji i stwierdził wymagane kworum. 

Przewodnicząca Komisji Dialogu Społecznego Agnieszka Filipkowska 
poinformowała, że wszyscy członkowie Komisji są obecni i stwierdziła wymagane kworum. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Krystyna Sowa poinformowała, 
że obecnych jest 7 członków Komisji i stwierdziła wymagane kworum. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Tomasz Tylutko 
poinformował, że obecnych jest 6 członków Komisji i stwierdził wymagane kworum. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji Krzysztof Procel 
poinformował, że wszyscy członkowie Komisji są obecni i stwierdził wymagane kworum. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Czapla 
poinformował, że wszyscy członkowie Komisji są obecni i stwierdził wymagane kworum. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski potwierdził, że wszystkie 
Komisje posiadają wymagane kworum. Następnie zaproponował przyjęcie następującego 
porządku obrad: 

1) Omówienie „Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2023 r. 
oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego na dzień 
31.12.2023 r.” 
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2) Przedstawienie przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję 
Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska, Komisję Budżetu i Finansów, Komisję 
Dialogu Społecznego, Komisję Edukacji, Kultury i Sportu, Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Komisję Rozwoju Miasta i Inwestycji oraz Komisję Zdrowia 
i Polityki Społecznej opinii do całości „Sprawozdania z wykonania budżetu 
miasta Gliwice za 2023 r. oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu 
terytorialnego na dzień 31.12.2023 r.” 

3) Zakończenie wspólnego posiedzenia Komisji. 

4) Przyjęcie wniosku w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Gliwice za 
rok 2023. 

5) Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

6) Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski poinformował, 
że po przedstawieniu przez Przewodniczących Komisji opinii w sprawie „Sprawozdania 
z wykonania budżetu […]” Komisje będą miały możliwość przeprowadzenia wyboru swoich 
wiceprzewodniczących. Po zakończeniu części wspólnej, Komisja Rewizyjna przejdzie do 
procedowania w sprawie wniosku w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta oraz spraw 
bieżących. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Pszonak poprosił o krótkie spotkanie 
z Przewodniczącymi Komisji po zakończeniu posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski potwierdził, że spotkanie 
odbędzie się po zakończeniu posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

Na tym zakończono procedowanie w tym punkcie porządku obrad. 

Ad 1) Omówienie „Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2023 r. 
oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego na dzień 
31.12.2023 r.” 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski oddał głos Skarbnikowi Miasta 
Gliwice Agnieszce Dylewskiej, która powitała zebranych i poinformowała, że 
przygotowała na dzisiejsze posiedzenie dwie prezentacje: „Tryb zatwierdzenia wykonania 
budżetu miasta” i „Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Gliwice, informacja o stanie 
mienia, sprawozdanie finansowe wraz z opinią biegłego rewidenta oraz opinia Regionalnej 
Izby Obrachunkowej za 2023 rok”. 

Rozpoczynając od pierwszej prezentacji, Skarbnik Miasta poinformowała o wymogach 
ustawowych związanych z przedłożeniem Radzie Miasta przez Prezydenta sprawozdania 
z wykonania budżetu za rok ubiegły, opiniowaniu dokumentu przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową, przedłożeniu Radzie Miasta sprawozdania finansowego miasta wraz ze 
sprawozdaniem niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 
finansowego, działaniach podejmowanych przez Komisję Rewizyjną w związku z procedurą 
absolutoryjną. Poinformowała także, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych, do 
30 czerwca Rada Miasta rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe miasta oraz 
sprawozdanie z wykonania budżetu miasta, a także podejmuje uchwałę w sprawie 
udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta. Poinformowała również, że zgodnie z art.28a 
ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie gminnym uchwała Rady Miasta w sprawie nieudzielenia 
absolutorium, podjęta po upływie 9 miesięcy od dnia wyboru prezydenta i nie później niż 
na 9 miesięcy przed zakończeniem kadencji, jest równoznaczna z podjęciem inicjatywy 
przeprowadzenia referendum w sprawie odwołania prezydenta. Dodała jednak, że w tym 
roku powyższe przepisy nie mogłyby znaleźć zastosowania. 
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Następnie Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska przystąpiła do prezentacji „Sprawozdanie 
z wykonania budżetu miasta Gliwice, informacja o stanie mienia, sprawozdanie finansowe 
wraz z opinią biegłego rewidenta oraz opinia RIO za 2023 rok”.  

Poinformowała, że „Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 r.[…]” zostało sporządzone 
w formie opisowo-tabelarycznej i zawiera wiele ciekawych informacji o mieście, 
np. o przeprowadzonych remontach, udzielonych dotacjach, zadaniach realizowanych 
w ramach Gliwickiego Budżetu Obywatelskiego, podjętych w ubiegłym roku uchwał czy 
sprzedaży mieszkań komunalnych. Podała następnie dane na temat dochodów i wydatków 
w roku ubiegłym: 

• dochody  1.469.397.943,61 zł 

• wydatki 1.582.372.167,39 zł 

• deficyt  112.974.223,78 zł 

Plan po zmianach na dzień 31 grudnia 2023 r. wyniósł: 

• dochody  1.566.227.168,68 zł 

• wydatki  1.655.583.962,22 zł 

• deficyt       89.356.793,54 zł 

Wykonanie dochodów i wydatków na dzień 31 grudnia 2023 r. wyniosło: 

• dochody  1.588.746.417,46 zł (101,44%) 

• wydatki  1.572.963.960,53 zł (95,01%) 

• nadwyżka 15.782.456,93 zł 

Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska podsumowała, że dochody istotnie wzrosły 
względem planu, natomiast wydatki nie zostały wykonane w granicach około 10 milionów 
złotych, co dzieje się co roku. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że miasto uzyskało około 100 milionów złotych 
dodatkowych dochodów, niepowodujących dodatkowych wydatków, dzięki czemu możliwe 
było zmniejszenie planowanego deficytu. Wpłynęło uzupełnienie subwencji ogólnej na 
skutek reformy tzw. Polskiego Ładu, na którym Gliwice mocno ucierpiały. Środki te, 
w wysokości 45 milionów złotych, zostały przekazane w trzech transzach. Do miasta 
wpłynęło także 7 milionów złotych z rezerwy ogólnej budżetu państwa, 10 milionów złotych 
z Funduszu Odporności Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii, 2,8 miliona złotych 
z uzupełnienia subwencji oświatowej. Odnotowano także większe środki z dywidend ze 
spółek. 

Wynik bieżący, czyli różnica między dochodami bieżącymi i wydatkami bieżącymi, osiągnął 
dobry wynik, a jest to ważny parametr.  

• Struktura wykonania dochodów według źródeł  

Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska poinformowała, że na dochody składają się: 
dochody własne, subwencja ogólna, dotacje celowe z budżetu państwa, środki pochodzące 
z budżetu Unii Europejskiej oraz środki z funduszy celowych.  

Największy udział w dochodach mają dochody własne, na które składają się: dochody 
z majątku (212.352.809,32 zł, 20,13%), wpływy z podatków (274.389.290,71 zł, 
26,01%), udziały we wpływach z podatków budżetu państwa (PIT i CIT, 342.303.391,00 zł, 
32,45%), wpływy z opłat (88.997.920,35 zł, 8,44%), środki na dofinansowanie zadań 
własnych pozyskane z innych źródeł oraz inne dochody należne (50.940.692,36 zł, 4,83%), 
dochody uzyskiwane przez jednostki budżetowe (48.444.917,91 zł, 4,59%) i pozostałe 
dochody (37.520.674,88 zł, 3,55%). 

• Struktura wykonania wydatków według grup 

o wynagrodzenia i składki od nich naliczane 577.881.617,33 zł – 36,74%,  
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o wydatki związane z realizacją zadań statutowych 425.378.604,51 zł – 27,04%, 

o dotacje na zadania bieżące 157.196.901,68 zł – 9,99%,  

o świadczenia na rzecz osób fizycznych 76.884.263,63 zł – 4,89%,  

o wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5 
ust. 1 pkt 2 i 3 6.137.268,22 zł – 0,39%. 

o obsługa długu 23.202.603,63 zł – 1,48%, 

o inwestycje i zakupy inwestycyjne, w tym na programy finansowane z udziałem 
środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 273.243.269,53 zł – 17,37%, 

o wniesienie wkładów do spółek prawa handlowego 33.039.432,00 zł – 2,10%. 

Na strukturę wykonania wydatków według klasyfikacji składają się: 

o Oświata i wychowanie 472.341.402,61 zł – 30,03%, 

o Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 211.049.767,85 zł – 13,42%, 

o Transport i łączność 187.232.430,70 zł – 11,90%, 

o Gospodarka mieszkaniowa 152.168.073,68 zł – 9,67%, 

o Administracja publiczna 120.701.356,73 zł – 7,67%, 

o Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 90.815.527,94 zł – 5,77%, 

o Pomoc społeczna 80.004.071,83 zł – 5,09%, 

o Rodzina 70.724.008,07 zł – 4,50%, 

o Kultura fizyczna 37.126.095,55 zł – 2,36%, 

o Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 30.289.021,57 zł – 1,93%, 

o Obsługa długu publicznego 23.202.603,63 zł – 1,48%, 

o Pozostałe wydatki 22.878.993,57 zł – 1,45%, 

o Edukacyjna opieka wychowawcza 21.609.372,57 zł – 1,37%, 

o Ochrona zdrowia 19.145.979,41 zł – 1,22%, 

o Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 16.965.780,01 zł – 1,08%, 

o Działalność usługowa 16.709.474,81 zł – 1,06%. 

W skład pozostałych wydatków wchodzą następujące działy: Rolnictwo i łowiectwo, 
Leśnictwo, Górnictwo i kopalnictwo, Handel, Turystyka, Urzędy naczelnych organów władzy 
państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa, Obrona narodowa, Wymiar 
sprawiedliwości, Różne rozliczenia, Ogrody botaniczne i zoologiczne oraz naturalne obszary 
i obiekty chronionej przyrody. 

• Dofinansowanie do zadań z zakresu administracji rządowej  

Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska poinformowała, że powinny być one w 100% 
finansowane przez państwo, jednak tak nie jest od lat. 3,5 roku temu miasto złożyło pozew 
o te środki, ale do dzisiaj nie odbyła się rozprawa w tej sprawie. Miasto planuje kolejny 
pozew za dalsze lata. W 2023 r. wydatki bezpośrednio związane z realizowanymi zadaniami 
oraz wydatki pośrednie, które miasto dołożyło do tych zadań wyniosły łącznie 
18 279 479,33 złotych. 

• Wydatki na oświatę finansowane ze środków własnych miasta (zadania bieżące)  

Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska poinformowała, że wydatki finansowane ze 
środków własnych miasta (ponad poziom przyznanych subwencji i dotacji) wyniosły prawie 
143 miliony złotych. 
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• Wyniki realizacji budżetu  

Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska poinformowała, że na tym slajdzie mowa 
o przychodach i rozchodach. Przychody są to zaciągane kredyty, emitowane obligacje, 
wolne środki niewykorzystane z lat poprzednich i przychody z niewykorzystanych środków 
pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów 
i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 
budżetu określonymi w odrębnych ustawach. Rozchody to natomiast spłata zaciągniętych 
kredytów oraz wykup obligacji. W 2023 r. przychody wyniosły 77,4 miliona złotych (w tym 
obligacje 50 milionów złotych). Rozchody (spłata bez odsetek) wyniosły 48,2 milionów 
złotych. 

• Analiza wskaźnikowa 

Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska przedstawiła dane dotyczące: 

• Udziału dochodów bieżących w dochodach ogółem – 89,75%. Od 2020 r. 
wskaźnik utrzymuje się na poziomie niższym niż 90% głównie z uwagi na mniejsze 
dochody z PIT, związane ze zmianami przepisów prawnych.  

• Udziału dochodów własnych w dochodach ogółem – 66,40%; obrazuje 
stopień samodzielności finansowej, przy czym największy wpływ na wysokość 
dochodów własnych mają udziały w podatkach centralnych PIT i CIT, które w wyniku 
zmian przepisów w ostatnich latach uległy obniżeniu. Wskaźnik pozostał na 
poziomie z 2022 r.   

• Udziału wydatków majątkowych w wydatkach ogółem –  19,47%. Wskaźnik 
jest nadal na wysokim poziomie, mimo że jest niższy niż średnia z poprzednich 
pięciu lat (25,39%) z uwagi na obniżenie możliwości inwestycyjnych związanych 
z ubytkiem dochodów, jak również w związku z przesunięciem konkursów na 
projekty współfinansowane ze środków unijnych w ramach perspektywy finansowej 
2021-2027.  

• Obciążenia wydatków bieżących wydatkami na wynagrodzenia –  45,62%. 
Jeszcze w 2020 r. wskaźnik ten był o niemal 10 punktów procentowych niższy 
i wynosił 36,09%. Największy udział w tych wydatkach stanowią te związane 
z funkcjonowaniem jednostek oświaty i wychowania. Łącznie wynagrodzenia 
w oświacie stanowią 58,83% ogólnej kwoty wydatków w tej grupie. Przyznana 
subwencja oświatowa wynosi 305.459.894,00 zł i nie pokrywa nawet kosztów 
wynagrodzeń.  

• Nadwyżki bieżącej - 159.140.186,38 zł, tj. różnicy między dochodami 
bieżącymi i wydatkami bieżącymi. 

• Nadwyżki bieżącej netto – 110.990.004,80 zł, liczonej jako różnica pomiędzy 
dochodami a wydatkami bieżącymi pomniejszona o rozchody związane ze spłatą 
długu. Nadwyżka ta wskazuje jaka część środków bieżących w budżecie miasta 
pozostaje do wykorzystania na nowe inwestycje po spłacie posiadanego zadłużenia.  

Następnie Skarbnik Miasta przedstawiła wybrane inwestycje zrealizowane w 2023 r. 
w Gliwicach i zaprezentowała ich zdjęcia. 

Przedstawiła także informację na temat wydzielonych rachunków dochodów jednostek 
oświaty i wychowania oraz wydatków nimi finansowanych w latach 2019-2023. Na te środki 
składają się np. dochody z najmów i darowizn. Są to środki, które nie wracają do budżetu 
miasta i jednostki mogą je przeznaczyć na swoje cele statutowe. 

• Aktualizacja oceny ratingowej  

Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska poinformowała, że jest to obowiązek wynikający 
z umowy z Europejskim Bankiem Inwestycyjnym i ma na celu ocenę wiarygodności 
kredytowej. Fitch Ratings potwierdził międzynarodowe długoterminowe ratingi dla miasta 
Gliwice dla zadłużenia w walucie zagranicznej i krajowej na poziomie „A-” z perspektywą 
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stabilną. Jest to najwyższy możliwy rating dla miasta, ponieważ nie może on być wyższy 
niż rating państwa. W skali krajowej rating miasta został podniesiony do oceny „AAA (pol)”. 
Wśród ocenianych przez Fitch Ratings miast w Polsce, tak wysoki rating krajowy posiadają 
jeszcze Warszawa, Gdańsk i Płock.  

Na tym Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska zakończyła część prezentacji poświęconej 
„Sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2023 r.” i przystąpiła do omawiania 
„Informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego na dzień 
31.12.2023 r.” 

Skarbnik Miasta poinformowała, że zakres tego dokumentu wynika z ustawy o finansach 
publicznych. Obejmuje wartość mienia w użytkowaniu jednostek budżetowych oraz 
instytucji kultury, wartość udziałów i akcji posiadanych przez miasto Gliwice, a także 
majątek komunalny administrowany przez zarządy budynków miejskich. Przedstawiła 
następnie wykaz udziałów i akcji posiadanych przez miasto Gliwice oraz dane na temat 
majątku komunalnego administrowanego przez Zarządy Budynków Miejskich I i II 
Towarzystwa Budownictwa Społecznego. 

W następnej kolejności Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska poinformowała, że na roczne 
sprawozdanie finansowe miasta Gliwice za 2023 rok składają się: 

• bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego,  

• łączny bilans, obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek 
budżetowych,  

• łączny rachunek zysków i strat, obejmujący dane wynikające z rachunków zysków  
i strat samorządowych jednostek budżetowych, 

• łączne zestawienie zmian w funduszu, obejmujące dane wynikające z zestawień 
zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych,  

• łączna informacja dodatkowa obejmująca dane wynikające z informacji 
dodatkowych jednostek budżetowych.  

Następnie Skarbnik Miasta przedstawiła porównanie 2022 r. do 2023 r. w zakresie 
aktywów miasta, a także łączny rachunek zysków i strat. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Katowicach z 10 kwietnia 2024 r. dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu jest 
pozytywna. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że Sprawozdanie z badania sprawozdania 
finansowego przez biegłego rewidenta za 2023 rok zostało przeprowadzone przez 
firmę KPW Audytor Sp. z o.o. z siedzibą w Łodzi. Zatwierdzenia wyboru podmiotu 
uprawnionego do badania sprawozdania finansowego dokonała Rada Miasta Gliwice 
uchwałą nr XLIX/1001/2023 w dniu 14 września 2023 r. 

Skarbnik Miasta omówiła tryb powstawania sprawozdania, tj. przygotowanie sprawozdań 
przez poszczególne jednostki miejskie, a następnie scalanie ich w jeden dokument. 
Wskazała również, że co roku badaniu rewidenta podlega Urząd Miejski oraz 4 wybrane 
jednostki.  

Na podstawie badania wydane zostało sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta 
z badania rocznego sprawozdania finansowego Miasta Gliwice za okres od 1 stycznia do 
31 grudnia 2023 roku. 

Opinia rewidenta stanowi, że „sprawozdanie finansowe: przedstawia rzetelny i jasny obraz 
sytuacji majątkowej i finansowej Jednostki na dzień 31 grudnia 2023 r. oraz jej wyniku 
finansowego za rok obrotowy zakończony w tym dniu zgodnie z mającymi zastosowanie 
przepisami ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości oraz przyjętymi zasadami 
(polityką) rachunkowości, jest zgodne co do formy i treści z obowiązującymi Jednostkę 
przepisami prawa oraz statutem Jednostki, zostało sporządzone na podstawie prawidłowo 
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prowadzonych ksiąg rachunkowych zgodnie z przepisami rozdziału 2 Ustawy 
o rachunkowości.”  

Na tym Skarbnik Miasta Agnieszka Dylewska zakończyła swoją prezentację.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski podziękował Skarbnik 
Miasta za prezentację i zapytał, czy radni mają pytania do omawianych dokumentów.  

W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
zaproponował przejście do punktu 2). 

Ad 2) Przedstawienie przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję 
Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska, Komisję Budżetu i Finansów, Komisję 
Dialogu Społecznego, Komisję Edukacji, Kultury i Sportu, Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Komisję Rozwoju Miasta i Inwestycji oraz Komisję Zdrowia i Polityki 
Społecznej opinii do całości „Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice 
za 2023 r. oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego na 
dzień 31.12.2023 r.”  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski zapowiedział, że będzie po 
kolei oddawał prowadzenie posiedzenia przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska, Budżetu i Finansów, Dialogu Społecznego, 
Edukacji, Kultury i Sportu, Gospodarki Komunalnej, Rozwoju Miasta i Inwestycji oraz 
Zdrowia i Polityki Społecznej w celu przeprowadzenia głosowania w sprawie wyrażenia 
opinii w sprawie „Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2023 r. oraz 
informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego na dzień 31.12.2023 r.”. 

(***) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski oddał prowadzenie obrad 
Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Alicja Mainusch-Buhl zapytała, 
kto z członków Komisji jest za wyrażeniem pozytywnej opinii do „Sprawozdania”. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji wyraziła pozytywną opinię do „Sprawozdania”. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski zapytał, czy Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji chce w tym punkcie przeprowadzić wybór 
Wiceprzewodniczącego. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji potwierdziła i zaproponowała 
kandydaturę radnego Marcina Kiełpińskiego. 

Radny Marcin Kiełpiński wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Alicja Mainusch-Buhl zapytała, 
kto z radnych jest za wyborem radnego Marcina Kiełpińskiego na funkcję 
Wiceprzewodniczącego Komisji. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Radny 
Marcin Kiełpiński został wybrany na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.   

(***) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski oddał prowadzenie obrad 
Wiceprzewodniczącemu Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska. 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Andrzej 
Chodorowski zapytał, kto z członków Komisji jest za wyrażeniem pozytywnej opinii do 
„Sprawozdania”. 
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W głosowaniu udział wzięło 5 radnych: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska wyraziła pozytywną opinię do „Sprawozdania”. 

(***) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski oddał prowadzenie obrad 
Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Krzysztof Kleczka zapytał, kto 
z członków Komisji jest za wyrażeniem pozytywnej opinii do „Sprawozdania”. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych: 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
Budżetu i Finansów wyraziła pozytywną opinię do „Sprawozdania”. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Krzysztof Kleczka przystąpił 
do procedury wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji i zaproponował na tę funkcję radnego 
Aleksandra Gwiazdę. 

Radny Aleksander Gwiazda wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Krzysztof Kleczka zapytał, kto 
z radnych jest za wyborem radnego Aleksandra Gwiazdy na funkcję Wiceprzewodniczącego 
Komisji. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych: 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Radny 
Aleksander Gwiazda został wybrany na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu 
i Finansów.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Krzysztof Kleczka poprosił członków 
Komisji Budżetu i Finansów o przygotowanie do 24 czerwca 2024 r. propozycji do planu 
pracy. Poinformował też, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się w dniu 26 czerwca 
2024 r. (godz. 16.00).  

(***) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski oddał prowadzenie obrad 
Przewodniczącej Komisji Dialogu Społecznego. 

Przewodnicząca Komisji Dialogu Społecznego Agnieszka Filipkowska zapytała, kto 
z członków Komisji jest za wyrażeniem pozytywnej opinii do „Sprawozdania”. 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
Dialogu Społecznego wyraziła pozytywną opinię do „Sprawozdania”. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Dialogu Społecznego Agnieszka Filipkowska 
przystąpiła do procedury wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji i zaproponowała na tę 
funkcję radnego Marcina Prokopa. 

Radny Marcin Prokop wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Komisji  Dialogu Społecznego Agnieszka Filipkowska zapytała, kto 
z radnych jest za wyborem radnego Marcina Prokopa na funkcję Wiceprzewodniczącego 
Komisji. 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych: 4 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. Radny 
Marcin Prokop został wybrany na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Dialogu 
Społecznego.  

Przewodnicząca Komisji Dialogu Społecznego Agnieszka Filipkowska 
zaproponowała, aby posiedzenie Komisji zaplanowane na dzień 5 czerwca 2024 r. odbyło 
się 26 czerwca 2024 r. (godz. 17.30). 

(***) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski oddał prowadzenie obrad 
Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  
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Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Krystyna Sowa zapytała, kto 
z radnych jest za wyrażeniem pozytywnej opinii do „Sprawozdania”. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych: 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
Edukacji, Kultury i Sportu wyraziła pozytywną opinię do „Sprawozdania”. 

Zaprosiła jednocześnie na drugą część posiedzenia po zakończeniu wspólnych obrad 
Komisji i ogłosiła przerwę w obradach. 

(***) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski oddał prowadzenie obrad 
Wiceprzewodniczącemu Komisji Gospodarki Komunalnej. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Tomasz Tylutko zapytał, kto 
z członków Komisji jest za wyrażeniem pozytywnej opinii do „Sprawozdania”. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
Gospodarki Komunalnej wyraziła pozytywną opinię do „Sprawozdania”. 

(***) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski oddał prowadzenie obrad 
Przewodniczącemu Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji Krzysztof Procel zapytał, kto 
z członków Komisji jest za wyrażeniem pozytywnej opinii do „Sprawozdania”. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych: 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
Rozwoju Miasta i Inwestycji wyraziła pozytywną opinię do „Sprawozdania”. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji Krzysztof Procel przystąpił 
do procedury wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji i zaproponował na tę funkcję radnego 
Jana Pająka. 

Radny Jan Pająk wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji Krzysztof Procel zapytał, kto 
z radnych jest za wyborem radnego Jana Pająka na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych: 6 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. Radny Jan 
Pająk został wybrany na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Rozwoju Miasta 
i Inwestycji.  

(***) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Chmielewski oddał prowadzenie obrad 
Przewodniczącemu Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Czapla zapytał, kto 
z członków Komisji jest za wyrażeniem pozytywnej opinii do „Sprawozdania”. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych: 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
Zdrowia i Polityki Społecznej wyraziła pozytywną opinię do „Sprawozdania”. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Czapla przystąpił 
do procedury wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji i zaproponował na tę funkcję radnego 
Ryszarda Buczka. 

Radny Ryszard Buczek wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Czapla zapytał, kto 
z radnych jest za wyborem radnego Ryszarda Buczka na funkcję Wiceprzewodniczącego 
Komisji. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych: 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Radny 
Ryszard Buczek został wybrany na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia 
i Polityki Społecznej.  
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Na tym zakończono procedowanie w tym punkcie porządku obrad. 

(***) 

W związku z wyczerpaniem porządku wspólnych obrad Komisji, Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej Łukasz Chmielewski zamknął posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji, Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska, Komisji Budżetu i Finansów, 
Komisji Dialogu Społecznego, Komisji Gospodarki Komunalnej, Komisji Rozwoju Miasta 
i Inwestycji oraz Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Komisja Rewizyjna oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, zgodnie z zapowiedzią, będą 
kontynuować swoje posiedzenia. 

Protokołowała 

(-) Marta Stradomska 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

(-) Łukasz Chmielewski 

Przewodnicząca Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji 

(-) Alicja Mainusch-Buhl 

Wiceprzewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 

(-) Andrzej Chodorowski 

Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Finansów 

(-) Krzysztof Kleczka 

Przewodnicząca Komisji 
Dialogu Społecznego 

(-) Agnieszka Filipkowska 

Przewodnicząca Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu 

(-) Krystyna Sowa 

Wiceprzewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej 

(-) Tomasz Tylutko 

Przewodniczący Komisji 
Rozwoju Miasta i Inwestycji 

(-) Krzysztof Procel 

Przewodniczący Komisji Zdrowia 
i Polityki Społecznej 

(-) Wojciech Czapla 
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